

**မှတ်တိုင်သိပ်လိမ့်အကျိုးအကျေးအဝေးကတတ်ကတိပဲကွဲမိလိမ့်အတတ်
အိပ်မူအပူအလင်းလဲလဲ? လာအတတ်အိပ်မူအပူအနု တ်ကွေးစီးစီးက
ဒါကွေးနု**

တအိပ်ဘဉ်. တ်အံအခိပညိတအိပ်ဘဉ်ပဲန့အိပ်မိတ်အါမါအါမိလူကွဲမိအ အိပ်ဖဲအဝဲ
သုဉ်မလိမိးတ်အကတိလိလိ. အဆာကတိမိတုလုလုအဝဲသုဉ်ကပုးထီဉ်အတတ်သုတတ်ဘဉ်
လခံကတိမိပုဂ္ဂါကွေးအိလိလိ. တ်အိပ်မိးလကွဲမိန့ကမလိန့တ်လာအပတိထီထီဖဲ
အဝဲကွေးစားမလိန့ပါမိးတ်န့အဘျူးတအိပ်ဘဉ် မိးမဘဉ်ဒိပဲသုဉ်သုလိလိ.

သရဉ်မုဉ်လာအဝဲလဲလာအကတိကတိပဲသုဉ်လာအတတ်အိပ်မူပူအဂီလာအတ
ပျဲဒီးစဲးကဒါကွေးကွဲမိဘဉ်န့ အဝဲသုဉ်သါပုနီဉ်ပဲလု ပုဒိဉ်တုဒိဉ်ပုလုလုအမတတ်
သုဉ်တဖဉ်န့ မတတ်ဂုထီဉ်ဂုထီဉ်ပသီထီဉ်ခိဖျိအဝဲသုဉ်ကွေးမတတ်မလုအဝဲသုဉ်
မတဲတဂုအါအါဘဉ်သုဉ်တဖဉ်န့တဘျီကဒီးန့လိလိ. ကူးကူးသရဉ်သုဉ်တဖဉ်ကူးကူး
လိအသးလာပုသံစီဉ် တချူးအဝဲသုဉ်ကူးကူးပဲပုအါလာအသးသမူအိပ်သုဉ်တဖဉ်မိး
ဘဉ်အခါလိလိ. ပုလုအရဲဉ်ကွဲမိလိလဲတတ်တထီဉ်ဟံဉ်သီသုဉ်တဖဉ်န့ ရဲဉ်ကွဲမိတဘျူး
ဘျီတုလုလုတတ်ဘဉ်ဘျီးဘဉ်ဒီးမိးမိးမိး အဝဲသုဉ်တထီဉ်ပဟံဉ်တဖျဉ်န့လိလိ. ပုနီက
ဘီယူမိသုဉ်တဖဉ် နီယူထီဉ်ဒီးနီဉ်လိကညီယူအဘျီလာအကယကယ တချူးအဝဲ
သုဉ်နီဉ်ကညီယူလာပုအါဂါဒီးမိးဘဉ်အခါလိလိ. ပီရီသုဉ်တဖဉ်ကတိဂါလိလိထီဉ်
အသးတဘျူးဘျီတချူးအဝဲသုဉ်လဲကတိဂါလိလိတတ်လာအနီကတိမိးဘဉ်န့လိလိ. သရဉ်
မုဉ်သုဉ်တဖဉ်ဂုထီဉ်ပသီထီဉ်ပဲအဝဲသုဉ်သိဉ်လိဘဉ်လိအလိလိတါန့တဘျူးဘျီ
ကွေးကွေးကွေး တ်မနုလုကွဲမိန့ပါမိးဘဉ် ဒီးတ်မနုလုကွဲမိန့ပါမိးဘဉ်သုဉ်တဖဉ်လိလိ.

LSAT. MCAT. Praxis. SAT. Bar အတတ်ဒီးစဲး CPA အတတ်ဒီးစဲး . ပုနီ
ကါအတတ်ဒီးစဲး. ပုနီကဘီယူအတတ်ဒီးစဲး. ပုဘျီကါမိအတတ်ဒီးစဲး. တ်ဒီးသုဉ်တဖဉ်အံဒီးန့ဉ်ဖျိ
ပဲ ပုဒိဉ်တုဒိဉ်ပုအပတိ. ပုမိးတတ်မတတ်မိအမူအခါသုဉ်တဖဉ်လာမုတနံန့ပကွဲမိကဘဉ်ကွဲ
ဆာမိလဲလိ. အါဒုဉ်တကွဲန့ အကါဒိဉ်ဒီးအိဉ်ဒီးတတ်ဘဉ်ယိဉ်ဘဉ်ဘျီ : ပုအသးသမူန့ဒီးသနု
ထီဉ်အသးလာပုအတတ်မကွဲမိအဆာလာတတ်ထီဉ်ကွဲမိလိလိတတ်လိလိဆဲးန့လိလိ. တ်အဝဲန့ဉ်ခဲလင်
န့ဉ်နကမကွဲမိကဒါနသးသုတုလာနနီဉ်အခြဲမိးပုပုမိန့သုဉ်လိလိ.

**တ်ဒီးစဲးအမးန့တတ်သုတုအိယံလိ. ဘဉ်မနုလုန့အိဉ်ဒီးဘျီအိဉ်ဖဲအဝဲတဟးဂီ
းဒီးအခါလဲဉ်?**

တ်ဒီးစဲးအမးလာတတ်သုတုဂဲန့တတ်တိစါမါစါအိအတတ်အုဉ်သးတအိဉ်အါအါဘဉ်လိလိ. လု
အမုအတိန့ဉ်. ပအိဉ်ဒီးဒုဉ်ထဉ်လုအဒုးန့ဉ်လဲလဲ တ်ဟ့ဉ်လိတတ်ဒီးစဲးအမးလာပသုတုဂဲသုဉ်
တဖဉ်န့ဉ်တမတတ်လာဘဉ်လိလိ.

**ကီရုဉ်လာအနီအိဉ်ဝဉ်အပူပုဘဉ်လဲလဲလာအသုဉ်တတ်ဟ့ဉ်လိတတ်ဒီးစဲးအမးအ
ကျိအကျဲတခါအဲလဲဉ်?**

တ်ကုဉ်ဘဉ်ကုဉ်သုအဝဲဒါဒီးန့ဉ်ကွေးနီဉ်ကွေးယံယံတတ်အံဘဉ် သနကု အါနီကီရုဉ် ၅၅
ဘဉ်လာအနီအိဉ်ဝဉ်အပူန့ဉ် စးထီဉ်ကွဲမိတတ်ဟ့ဉ်လိမးအကျိအကျဲလာအသီအဲလဲန့ဉ်လိလိ.



တ်ဆာကတိလာတတ်ကဘဉ်မလဲလဲ SRG	
၂၀၁၂-၂၀၁၃	ကီရုဉ်အတတ်ယုသုဉ်ညါမကွဲမိတတ်ဟ့ဉ်အမးအဝဲအံ
၂၀၁၃-၂၀၁၄	တီးစာဉ်သးကွဲမိတတ်ဟ့ဉ်ထီဉ်တတ်အသုအသုတနီ(သရဉ် မုဉ်ဒိဉ်နီဉ် ၅၈၂ လာတီးစာဉ်သးကွဲမိတတ်ဟ့ဉ်စုဉ်စုဉ်)
၂၀၁၄-၂၀၁၅	တီးစာဉ်သးကွဲမိတတ်ဟ့ဉ်ထီဉ်တတ်အသုအသုကိးမံ တတ်ယုထုပုန့တီးစာဉ်သုဉ်တဖဉ်
၂၀၁၅-ဒီးဆူအမဲဉ်ညါ	SRG အတတ်ရဲဉ်ကျဲအတတ်မကျဲန့ဉ်ကလူပိဉ်ထွဲကွဲမိ တဖဉ်အံတုအထီဉ်ပဲတီးထီဉ်ကွဲမိအခါကပိဉ်ထွဲအံဒီးလိလိ. ၄-၅တီး စးထီဉ်မလိတတ် ၂၀၁၅-၁၆

တ်ဆဲးကျိဉ်တတ်ဂုဉ်တတ်ကျိလုအဂါ
Noelle Tichy,
Executive Director of Teaching & Learning
 515-242-7938 | noelle.tichy@dmschools.org
 grading.dmschools.org



DES MOINES PUBLIC SCHOOLS

**တတ်ဟ့ဉ်လိမးလာအပတိ
ဒုဉ်ပဲအကျိအကျဲ**

တတ်သံကွဲဒီးတတ်စံးဆါသုဉ်တဖဉ်



Think. Learn. **Grow.**

Karen Version

Think. Learn. **Grow.**



www.dmschools.org

